

Minister of Justice
and Attorney General of Canada



Ministre de la Justice
et procureur général du Canada

The Honourable / L'honorable David Lametti, P.C., K.C., M.P. / c.p., c.r., député
Ottawa, Canada K1A 0H8

Dear Participant:

I am pleased to welcome you today to the fifth annual Braiding Diversity into Justice event. I am glad that this important event is taking place in person at the Kitchener Courthouse.

Braiding Diversity into Justice is a unique opportunity for you to connect with and benefit from the rich and diverse experiences of women working in the legal sector. It is important to learn about their challenges and their courage in the face of adversity.



It is crucial that we have more diverse representation in leadership positions in our country. I am very pleased that Ms. Shalene Curtis-Micallef has recently been appointed the first Black woman to hold the position of Deputy Minister of Justice and Deputy Attorney General of Canada. Increasing diversity throughout the justice system, including on the bench, is important because people must see themselves reflected in the institutions and bodies that serve them.

Everyone benefits when our diversity of perspectives and lived experiences informs the decisions that governments make. The Braiding Diversity into Justice initiative demonstrates that we all have a responsibility to support better representation in our legal system.

I would like to congratulate you for participating today. You represent a future that is bright and full of hope. This day would not have been possible without the dedication and hard work of the organizers, and I commend the many people who have generously contributed their time and shared their experience to make this special event possible. I hope that you will learn more about our justice system and be inspired to play an active role in shaping it for the wellbeing of our communities.

I wish you a day filled with learning and inspiration.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'D. Lametti'.

The Honourable David Lametti (he/him)

Ministre de la Justice
et procureur général du Canada



Minister of Justice
and Attorney General of Canada

L'honorable / The Honourable David Lametti, c.p., c.r., député, P.C., K.C., M.P.
Ottawa, Canada K1A 0H8

Chère participante, / Cher participant,

Je suis ravi de vous accueillir aujourd'hui au cinquième événement annuel « Braiding Diversity into Justice ». Je suis heureux que cet événement important ait lieu en personne au palais de justice de Kitchener.

L'initiative « Braiding Diversity into Justice » est une occasion unique d'établir des liens et de profiter des expériences riches et diverses de femmes travaillant dans le secteur juridique. Il est important de connaître les défis auxquels elles font face ainsi que le courage qu'elles démontrent face à l'adversité.



Il est crucial d'avoir une représentation plus diversifiée dans les postes de direction dans notre pays. Je me réjouis que M^{me} Shalene Curtis-Micallef ait récemment été nommée la première femme noire au poste de sous-ministre de la Justice et sous-procureure générale du Canada. Accroître la diversité dans l'ensemble du système de justice, incluant à la magistrature, est important car les gens doivent se reconnaître dans les institutions et les entités qui les servent.

Nous y gagnons tous lorsque notre diversité de perspectives et d'expériences vécues éclaire les décisions du gouvernement. L'initiative « Braiding Diversity into Justice » démontre que nous sommes tous responsables de soutenir une meilleure représentation dans notre système de justice.

Je tiens à tous vous féliciter pour votre participation aujourd'hui. Vous représentez un avenir brillant et plein d'espoir. Cette journée n'aurait pas été possible sans le dévouement et le travail acharné des organisateurs, et j'applaudis les nombreuses personnes qui ont généreusement donné de leur temps et fait part de leur expérience pour rendre cet événement spécial possible. J'espère que vous en apprendrez davantage sur notre système de justice et serez inspiré(e)s à jouer un rôle actif dans son façonnement pour le bien-être de nos communautés.

Je vous souhaite une journée enrichissante et inspirante.

L'honorable David Lametti (il/lui)